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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mi lesz a sorsa a vattai általános iskolának?" 

Egy, a magyar nemzet érdekeit szem előtt tartó kormánynak a falvakat fejlesztenie kell, azonban a
vidéki CSOK önmagában kevés ehhez, ha nem javul a közbiztonság és folytatódik az infrastruktúra
leépülése  a  kistelepüléseken.  Vatta  településen  az  elmúlt  években  bezárt  a  posta,  a
takarékszövetkezet  és  most  a  falubeliek  tájékoztatása  szerint  az  iskola  felső  tagozatának  a
szomszédos Bükkábrányba költöztetését tervezik. Hiába folyt aláírásgyűjtés is a településen ez ellen
a döntés ellen, hivatalos tájékoztatást nem kaptak az érintett családok sem. Ennek mi az oka? Bár az
alsó tagozat most még marad, de felmerül a kérdés: hosszú távon ez a folyamat az iskola teljes
megszüntetését fogja-e eredményezni?

A  fenti  témával  kapcsolatban  kérdezném  Miniszter  Úrtól  az  alábbiakat,  melyekre  várom
érdemi válaszait!

Milyen  szakmai  okok  indokolják  a  felső  tagozat  Bükkábrányba  helyezését?
Hosszútávon  tervezik-e  az  iskola  megszüntetését  a  faluban?
Az  alsó  tagozat  marad-e  a  jelenlegi  épületben,  vagy  máshová  költözik?
Milyen  sorsot  szánnak  az  iskola  volt  épületének,  az  egykori  kastélynak,  ha  már  nem  fog
iskolaként  funkcionálni?
Milyen szempontok alapján döntenek egy-egy iskola bezárásáról, összevonásáról?

Tervezik-e esetleg a térség más iskoláinak is az összevonását, bezárását?

Várom érdemi válaszait!


